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Zabıta teşkilatının 189. kuruluş yıldönümü etkinlikleri çerçevesinde Fatsa Belediye Başkan
Yardımcılarımız Fatih Erişmiş ve Reyhan Mollaoğlu Fatsa Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekibine
ziyaret ederek haftalarını kutladılar.  Fatsa Belediye Başkan Yardımcılarımız Fatih Erişmiş ve
Reyhan Mollaoğlu zabıta ekiplerinin burada hem haftalarını kutlarken hem de kendilerine
çikolata ikram ettiler. Burada bir konuşma yapan Fatsa Belediye Başkan Yardımcımız Fatih
Erişmiş, “Zabıta arkadaşları dışarıda izliyoruz, görüyoruz gayet gayretliler. Vatandaşla iletişim
yüksek olursa diyalog kurulursa yeni uygulamalar önceden anlatılırsa vatandaş nezdinde daha
güzel karşılık bulacağına ben inanıyorum. Bilgilendirme bizim için de herkes için de çok önemli.
Yeni bir uygulama başlayacağı zaman da bir hafta önceden böyle bir uygulama olacağını
insanlara iletildiğinde kişi bundan memnun olacaktır ve o zaman vatandaş neyle karşılaşacağını
biliyor olacak. Şu anda iletişim çağındayız, herkes birbirini izleyebiliyor. Bu nedenle her
davranışın bir sonrasını düşünmekte fayda olduğunu düşünüyorum. Zabıtalık gerçekten çok
önemli. Zabıta insanların temizliğinde, hayatında, sosyal yaşantısında hayatın her yerinde var.
Bu vesile ile zabıta ekibi arkadaşlarımıza bundan sonraki günlerde ve yıllarda çalışmalarında
başarılar diliyorum.” dedi.
   
    “MESLEĞİMİZ TAMAMEN ÖZVERİYE DAYALI BİR MESLEKTİR”
  Fatsa Belediyesi Zabıta Müdürü Cemal Beşik ise Fatsa Belediye Başkan Yardımcılarımız Fatih
Erişmiş ve Reyhan Mollaoğlu’nun nezaket ziyaretine teşekkür ederek, “Zabıtalık mesleği
tiyatrolarda filmlerde ilginç tiplemelerle yer alır. Ben teşkilatım adına inanarak ve iddialı
konuşuyorum. Benim memurlarından hiçbirinin basit şeylere tenezzül ettiğini görmedim şahit
olmadım. Şahit olan varsa da gelsin buyursun. Bizim meslek dışarıdan bakıldığı zaman kolay
gibi görünüyor. Vatandaşlarımız ‘Bunlar ne yapıyor sorusunu sormalarından ziyade ne
yapmıyor” sorusunu sormalarını bekliyoruz. Bize tebliğ edilen görevi layıkıyla yerine getirmenin
gayreti içerisindeyiz. Mesleğimiz tamamen özveriye dayalı bir meslektir, bu mesleği yapan kişi
istemiyorsa bu meslekte başarılı olamaz. Bizim meslekte mesai mefhumu söz konusu değildir.”
diye konuştu.
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